
PROTOKÓŁ NR 94/2023
z posiedzenia Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy Dąbrówka, które odbyło 
się w dniu 10 sierpnia 2023 r.
Posiedzenie Komisji trwało od godz. 1200 do godz. 1415 
W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu, 
oraz:

• Pani Agnieszka Gryglas - Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka;
• Pani Monika Pałubińska - Skarbnik Gminy;
• Pani Beata Brzezińska - Sekretarz Gminy;
• Pani Anna Kłosowska - Radca prawny;
• Pan Kamil Wawrzyński - Dyrektor Regionalny AESCO GROUP.

Przebieg posiedzenia komisji
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zaopiniowanie projektu uchwał:

1) w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu;
2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2023 - 2032;
3) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2023 rok;
4) w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu 

Administracyjnego;
5) w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu 

Administracyjnego.
3. Sprawy różne.
4. Zakończenie posiedzenia.

Ad.1 Otwarcie posiedzenia.
Po zapoznaniu się z listą obecności i stwierdzeniu kworum Przewodniczący Pan 
Krzysztof Kłębek dokonał otwarcia posiedzenia.

Ad. 2 Zaopiniowanie projektu uchwał:
1) w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu;
2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2023 - 2032;
3) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2023 rok;
4) w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu

Administracyjnego;
5) w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu

Administracyjnego.

Przewodniczący posiedzenia komisji poddał pod głosowanie porządek obrad.
Wynik głosowania:

4 głosów „za”,
0 głosy „przeciw”

0 głosy „wstrzymuję się”, 
przy obecności 4 radnych.



1) w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu

Pan Kamil Wawrzyński szczegółowo omówił zasady zbywania, nabywania i wykupu 
emisji obligacji.

Członkowie komisji rozpoczęli dyskusję.

Pani Monika Pałubińska odczytała uzasadnienie ww. uchwały.
Niniejsza uchwała Rady Gminy Dąbrówka stanowi formalny początek i podstawę

prawną procedury uruchamiania emisji obligacji komunalnych w trybie emisji

niepublicznej. Obligacje komunalne to papiery wartościowe emitowane przez

jednostkę samorządu terytorialnego. Jednostka samorządowa otrzymuje od

nabywców obligacji środki pieniężne, natomiast sama jest zobowiązana do zapłaty

obligatariuszom odsetek i wykupu obligacji po określonym czasie. Emisja obligacji ma

na celu pozyskanie środków pieniężnych na spłatę rat kapitałowych kredytów,

pożyczek oraz pokrycie deficytu budżetowego w latach 2023 -  2024.

Obligacje komunalne w swej istocie spełniają funkcję kredytu, jednak są dla Gminy

bardziej korzystne niż tradycyjny komercyjny kredyt bankowy.

Wynika to przede wszystkim z uwagi na ich elastyczność. Instrument ten daje

możliwość określenia takich terminów wykupu (spłaty kapitału), które zapewniają

bezpieczeństwo w zakresie płynności finansowej budżetu.

Niniejsza uchwała Rady Gminy w sprawie emisji obligacji określa ogólne warunki 

emisji. Uchwała określa m. in. wielkość emisji, podział na serie, długość życia 

poszczególnych obligacji, sposób emisji.

Emisja obligacji komunalnych zapewnia środki niezbędne dla dalszego 

funkcjonowania i rozwoju Gminy.

Pan Sławomir Rosa - zadał pytanie na jaką kwotę zostaną wyemitowane obligację.

Pani Monika Pałubińska - Gmina Dąbrówka wyemituje 14.055 (słownie: czternaście 

tysięcy pięćdziesiąt pięć) obligacji komunalnych o wartości nominalnej 1.000 zł 

(słownie: jeden tysiąc złotych) każda, na łączną kwotę 14.055.000 zł (słownie: 
czternaście milionów pięćdziesiąt pięć tysięcy złotych).

Głos zabrał Pan Kamil Wawrzyński -  jeżeli Państwo podejmują uchwałę na pewną 

kwotę to nie znaczy, że 100 % tej kwoty fizycznie będzie wykorzystana. 
Wykorzystujecie Państwo w transzach w takich jakie uznają Państwo za potrzebne. 

Pan Sławomir Rosa -  było spotkanie w którym uczestniczyli pan Wójt Gminy 

Dąbrówka, Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka, Skarbnik Gminy Dąbrówka,



Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy Dąbrówka, 

* Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka, Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 

Dąbrówka oraz Pan Mariusz Kaim na tym spotkaniu przedstawiłem stanowisko, 

większości rady, że nie ma pozwolenia na emisje obligacji w tej kwocie tj. (14.055.000). 

Możemy podjąć uchwałę tylko na 4 900 000 zł.

Pan Krzysztof Kłębek -  czy ta kwota 4 900 000 zł. jest wystarczająca na ten rok, aby 
gmina miała płynność finansową?

Pani Helena Kuśkowska -  jeżeli dostaniemy 2 000 000 zł. z groszami to czy starczy 

na bieżące wydatki, a 300 000 zł. na spłatę długu?

Pan Kamil Wawrzyński -  pieniądze z obligacji nie możemy przeznaczyć na wydatki 

bieżące. One są tylko na rozchody lub wydatki majątkowe.

Pani Monika Pałubińska -  ja nie mogę odpowiedzieć w 100 % czy kwota 4 900 000 zł. 

zabezpieczy funkcjonowanie jednostki do końca roku.

Poddano pod głosowanie projekt uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu.

Wynik głosowania:
0 głosów „za”,
4 głosy „przeciw”

0 głosy „wstrzymuję się”, 
przy obecności 4 radnych.

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2023 -  2032

Projekt ww. uchwały został przedstawiony przez Panią Minkę Pałubińską.

Poddano pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2023 - 2032

Wynik głosowania:
0 głosów „za”,

4 głosy „przeciw”
0 głosy „wstrzymuję się”, 
przy obecności 4 radnych



3) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2023 rok

Poddano pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
Gminy Dąbrówka na 2023 rok

Wynik głosowania:
0 głosów „za”,

4 głosy „przeciw”
0 głosy „wstrzymuję się”, 
przy obecności 4 radnych

4) w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu 
Administracyjnego

Projekt ww. uchwały omówiła Pani Anna Kłosowska.
Pan Sławomir Rosa - czy jest sens podjęcia uchwały celem wniesienia skargi 
kasacyjnej?
Pani Anna Kłosowska -  nie widzę podstaw do wniesienia skargi kasacyjnej, ale rada 
podejmuje decyzję.
Poddano pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do 
Naczelnego Sądu Administracyjnego

Wynik głosowania:
0 głosów „za”,

4 głosy „przeciw”
0 głosy „wstrzymuję się”, 
przy obecności 4 radnych

5) w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu 
Administracyjnego

Projekt ww. uchwały omówiła Pani Anna Kłosowska.
Poddano pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do 
Naczelnego Sądu Administracyjnego

Wynik głosowania:
0 głosów „za”,

4 głosy „przeciw”
0 głosy „wstrzymuję się”, 
przy obecności 4 radnych

Ad. 3 Sprawy różne
W sprawach różnych głos zabrała Pani Agnieszka Gryglas informując:

• o złożeniu ofert „Transport dowożenia dzieci do szkół na terenie gminy 
Dąbrówka'. Wpłynęły 3 oferty.

• o unieważnieniu przetargu „Remont i adaptacja pomieszczeń Lokalnego 
Centrum Integracyjnego przy OSP Kołaków”. Pani Agnieszka Gryglas zadała



pytanie czy zostanie powtórzony przetarg? Pan Krzysztof Kłębek -  decyzję 
zostawiamy merytorycznej komisji.

• o Rządowym Programie Odbudowy Zabytków.

Następnie pani Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka przedstawiła uchwały:
• Nr 18.297.2023 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

z dnia 1 sierpnia 2023 r. w sprawie orzeczenia nieważności uchwały 
Nr LI.458.2023 Rady gminy Dąbrówka z dnia 28.06.20233 r. w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdań Gminy Dąbrówka za 2022 rok.

• Nr 18.298.2023 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 
z dnia 1 sierpnia 2023 r. w sprawie orzeczenia nieważności uchwały 
Nr LI.459.2023 Rady gminy Dąbrówka z dnia 28.06.20233 r. w sprawie 
udzielenia Wójtowi Gminy Dąbrówka absolutorium z tytułu wykonania budżetu 
Gminy Dąbrówka za 2022 rok.

Ponadto Pani Agnieszka Gryglas przedstawiła projekt uchwały w sprawie odwołania 
Skarbnika Gminy Dąbrówka.

Ad. 4 Zamknięcie obrad
Następnie Przewodniczący Komisji - Krzysztof Kłębek, mając na uwadze brak 
chętnych do dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku 
posiedzeniu, zakończył posiedzenie Komisji Budżetowo - Finansowej.
Na tym protokół zakończono.

Imię i Nazwisko Podpis
Krzysztof Kłębek
Tomasz Rasiński
Helena Kuśkowska
Sławomir Rosa


